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Proces – verbal 
încheiat azi 27.12.2019  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.  Lipseste d-na Mandache Maria . 
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare .  
 D-ul Perieteanu Gheorghe – am intrebat daca debitele restante si majorarile sunt prinse 
in proiectul de buget pe 2019, am verificat in proiectul de buget si nu gasesc suma 

- am intrebat-o pe d-na primar de iluminat cimitir, cine a platit, dar cred totusi ca e la 
sedinta din luna octombrie 
Supus la vot procesul -verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  
D-ul presedinte Stavre Cristea citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 
1. Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea noului presedinte de sedinta,  

spunand ca trebuie ales un nou presedinte de sedinta , 
 D-na Veisa Teodora il propune ca presedinte de sedinta pe d-ul Tanase Aniel, propunere 
care se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 39 . 

D-ul presedinte Tanase Aniel da citire ordinei de zi : 
1. Proiect de hotărâre cu privire la  alegerea noului presedinte de sedinta 

2. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local de venituri si cheltuieli 
 3.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul IV al anului 2019 

4.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes 
local care vor fi executate in anul 2020 de beneficiarii Legii nr. 416/2001 

5. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  retelei scolare  in baza avizului conform 
emis de ISJ  Olt 
              6 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 

  D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 2  aflat pe ordinea de zi : 
2. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local de venituri si cheltuieli 

D-na primar – dupa cum vedeti, este incasata o suma la venituri, trebuie prinsa in bugetul 
local . 

Se supune la vot pct. 2 aflat pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 40 . 

D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
 3.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea contului de execuţie bugetară pentru 
trimestrul IV al anului 2019 
 D-na primar – aveti toata executia bugetara listata 
 D-ul Perieteanu Gheorghe – mi se pare un afront ca nu este la sedinta d-ul Matei Florin 
– consilier superior, sa ne explice . 
 D-na primar – este sedinta in preajma sarbatorilor, mereu a venit si a explicat, azi este 
liber, am pus sedinta inainte de hotararea de guvern prin care s-a declarat zi libera . 

Se supune la vot pct. 3 de pe ordinea de zi si se aproba cu 9  voturi pentru si un vot 
impotriva (d-ul Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 41 . 

D-ul presedinte de sedinta Tanase Aniel citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
4.  Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes 

local care vor fi executate in anul 2020 de beneficiarii Legii nr. 416/2001 
D-ul viceprimar Chirita Nastase – conform prevederilor Legii nr. 416/2001 este schitat un 

plan de actiuni, poate suferi modificari 
- problema este ca nu prea mai avem cu cine presta, o sa vina zapada, n-o sa avem cu cine 

imprastia materialul antiderapant  
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Se supune la vot pct. 4 aflat pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de voturi, astfel 
fiind adoptata hotararea nr. 42 . 

D-ul presedinte de sedinta citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
5. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea  retelei scolare in baza avizului conform 

emis de ISJ  Olt 
D-na primar – am primit avizul de la I.S.J. Olt, trebuie aprobat 
D-ul presedinte supune la vot pct. 5 aflat pe ordinea de zi si se aproba cu unanimitate de 

voturi, astfel fiind adoptata hotararea nr. 43 . 
D-ul presedinte citeste pct. 6 de pe ordinea de zi : 

            6 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – de ce ne-ati supus noua la vot devizul general la Asfaltare 

DC 98 in suma de 10 miliarde, daca noi nu raspundem? 
-  dupa cum ati zis, raspund proiectantii, dirigintii de santier 

D-na primar – asa cere legea, sa se aprobe de catre consiliul local devizul actualizat  
           Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

              Tanase Aniel                                      Nicolăiţă  Viorel 


